

Date: 19 September 2021

التاريخ: 2021/ 09/19

To/ Dubai Financial Market,
Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Operations Officer

السادة / سوق دبي المالي
السيد / حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
المحترم

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Results of Deyaar Development Third Board of Director Meeting of 2021

الموضوع: نتائج الاجتماع الثالث لمجلس إدارة شركة ديار للتطوير لعام 2021

Reference to the above subject we would like to inform you that Deyaar's third Board of Directors meeting for the year 2021 was held on **Sunday 19th September 2021** at 1:00 pm. The Board resolved the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه فإننا نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة ديار للتطوير قد عقد اجتماعه الثالث لسنة 2021 وذلك يوم الأحد الموافق **2021/09/19** في تمام الساعة 01:00 ظهراً ، وقرر المجلس ما يلي :

- 1- To extend the time for negotiating the Settlement with Limitless concerning the legal execution proceedings filed by Deyaar Development against Limitless.
- 2- Approved the appointment of the main contractor for the Regalia project in Business Bay.
- 3- Concluded other normal business activities.

1. الموافقة على تمديد فترة المناقشات المتعلقة بالتسوية الودية مع شركة ليميتليس لتسوية موضوع تنفيذ الحكم الصادر لصالح شركة ديار للتطوير.
2. الموافقة على تعيين المقاول الرئيسي لمشروع ريغاليا في منطقة الخليج التجاري.
3. الموافقة على بعض الأمور الاعتيادية للشركة.

Kind Regards,

مع فائق الاحترام والتقدير،،،



شركة ديار للتطوير ش.م.ع

عامر عايد الزعبي

المستشار العام ومقرر مجلس الإدارة



Deyaar Development PJSC
PO Box 30833, Dubai, UAE
T: +971 4 395 7700 F: +971 4 399 0724

